
Formációs és egyéni versenyzői
pályafutásom:

2008 elején iratkoztam be az első tánctanfolyamra Békésen.
Első tánctanárom Kenyeres Csaba, akinek köszönhetem,
hogy versenyzői pályafutásom elkezdődött. 
A Fregolina Társastánc Klub versenyzőjeként 2014-ig
Tánciskolás versenyeken vettem részt. 
2014 szeptemberétől versenykönyves formációs táncosként
versenyeztem a Szeghalmi Sárréti Táncsport Egyesületben
szintén Kenyeres Csaba vezetésével, és részt vettem életem
első formációs magyar bajnokságán.  
2017-ben a csapat feloszlása miatt Békéscsabára kerültem,
és jelenleg is a Nyíri Lajos Táncsport Egyesület aktív
versenyzője vagyok. Edzőm: Meszlényi Viktória 

Fontosabb versenyeredmények:
2019.10.05.  D Országos Bajnokság 1. hely latin-amerikai
táncokból, 2019.11.16. iDance Kupa- C Országos Bajnokság 5.
hely latin-amerikai táncokból,  2020.11.08. C Országos
Bajnokság 4. hely latin-amerikai táncokból.

2021.június 19.-én végeztem a Budapesti Sportszövetségek
Uniója Oktatási Intézmény sportedzői szakán.
Jelenleg a Békéscsabai kórházban dolgozom ápolóként,
illetve Békésen és Mezőberényben tartok
tánctanfolyamokat.

SPORTOLÓI MÚLT

RESZELŐ
DÁNIEL
S P O R T O L Ó I  B I Z O T T S Á G I
T A G  J E L Ö L T

BEMUTATKOZÁS

Reszelő Dániel vagyok, 24 éves, B
osztályos versenytáncos. Jelenleg a Nyíri
Lajos Táncsport Egyesületben táncolok.

KÉSZSÉGEK

– Motivált és fegyelmezett
– Örömömet lelem abban, ha segíthetek
másoknak
– Jó csapatjátékos

KAPCSOLATFELVÉTEL

Mobil: +36-70-4117159
dreszelo@gmail.com

Sportolói Bizottsági tagságra való jelölésemet azért
fogadtam el, mert úgy gondolom mind a formációs múltam,
mind az egyéni versenytáncos múltam hozzásegít ahhoz,
hogy átlássam a versenytánc rendszerét, működését.
Szeretném, ha nem csak az egyéni, páros táncok lennének
képviselve a sportolói bizottságba, hanem a formációs
táncok is.
Fontosnak tartom, hogy a sportolói bizottsági tagok minden
versenytánc versenyen vegyenek részt, és a sportolók
bármikor fordulhassanak hozzájuk bizalommal. 

Sokkal több sportolói fórumra lenne szükség, hiszen jelenleg
nagyon kevés sportoló tudja azt, hogy érdekeiket a Sportolói
Bizottság illetve annak elnöke képviseli az MTáSZ
elnökségében. 

Fő célom a sportolói bizottságban: kiállni a sportolókért, a
tiszta, befolyásolás mentes versenyekért, a TISZTA
SPORTÉRT!

SPORTOLÓI BIZOTTSÁG CÉLOK


